
                                                      HUMLUM LANDSBYORDNING 

Bestyrelsen Humlum Landsbyordning  
Dagsorden bestyrelsesmøde i Humlum Landsbyordning 

Onsdag d. 16. november klokken 17.00 - 19.00 
 

Tilstede 

Forældrevalgte:  
Henry Nørby, Rasmus Daugaard, Christina Vestbjerg, Merethe Heimose, Tanja Kaul Nordentoft, Stine Kledal 
Medarbejdere: 
Preben Hedegaard, Betina Kruse  
Fraværende: 
Ledelsen: 
Maja Lodahl og Benny Bjerre 

Dagsorden 

Punkt Referat 

1 Eventuelt. - Vi drøfter hvad vi skal gøre med tjørnehækken. 
Det forslås at der undersøges hvad et net vil 
koste, og hvad en fuld opvokset ny hæk vil koste.  

- Halloweenfesten i SFOen gik rigtig fint og det 
understreges at det kun er for tilmeldte børn i 
SFOen.  

2 Orientering  

• Orientering fra ledelsen, herunder budget.  

• Orientering fra medarbejdere.  

- Vi byder velkommen til Stine, som er nyt medlem 
fra skolen idet Jimmi er trådt ud af bestyrelsen.  

- KIDS skal implementeres i alle dagtilbud i Struer. 
KIDS er et observationsmateriale til at måle 
kvalitet i dagtilbud og dagpleje. KIDS bruges i 
forbindelse med tilsyn i dagtilbud og dagplejen. Pt 
er ledere og personale på kursus i det.  

- I dagtilbud har vi måtte sige farvel til Signe. Vi slår 
pædagogmedhjælperstillingen op, og har 
ansættelsessamtaler midt december.  

3 Den videre proces med værdier og branding af 
Humlum Landsbyordning 

- Der er blevet udarbejdet en ny folder med vores 
værdier og vores nye logo.  

- Der snakkes om at park og vej skal sætte nye 
skilte op, hvor der står at vi er en landsbyordning.  

- Der kan evt. sættes det store nye logo op på 
endegavlen af skolen ved vuggestuens legeplads.  

- Der skal sættes noget op på hegnet mod 
hovedvejen.  

- Der drøftes om vi skal lave et event, hvor 
vi ”afslører” vores nye logo på gavlen.  

- Vi nedsætter et udvalg som står for at få planlagt 
eventet. Rasmus og Henry er i udvalget sammen 
med Maja og Benny.  

4 Vedtægtsændring i forhold til valg til bestyrelsen.  - Benny orienterer om hvordan vedtægterne er og 
hvordan vi gør både ifht. skolen og dagtilbud. 



 

5 Skolen: Orientering om  

• Meddelelsesbog 
• Handleplan for elevernes faglige udvikling   

- Benny orienterede om den nye meddelelsesbog 
som træder i stedet for elevplanen.  

- Benny orienterede om hvordan skolen vil arbejde 
med handleplanen for eleverne faglige udvikling.  
 

 Fælles aktiviteter 

Forsat punkt fra sidste gang.  

- Der skal laves et samarbejde på tværs af skole og 
dagtilbud, hvor der tales om hvad man kan gøre 
af fællesaktiviteter på tværs af dagtilbud, sfo og 
skole.  

- Forældrene fra bestyrelsen vil gerne arrangere et 
fælles arrangement for hele landsbyordningens 
børn og forældre.  
23. april 2023 må forældre gerne sætte kryds i 
kalenderen til dette arrangement.  

 Skole pc´er 

Der er en kommunal beslutning om, at der ikke 
skal være søgebegrænsning på skole pc´er.  Er 
det en beslutning, som bestyrelsen vil foreslå 
ændret.  

 

- Der bliver stillet spørgsmål til om det er i orden at 
der fra kommunens side ikke er disse filtre på 
computerne.  
Bestyrelsen forventer ikke at de kan ændre på 
den. I stedet vil bestyrelsen gerne opfordre skolen 
til tydeligt at gøre opmærksom på dette, når 
computerne udleveres.  
Derudover skal det også indtænkes i 
undervisning, at eleverne lærer om hvad man gør 
og ikke gør på nettet.  

- Skolen kan trække på SSP som allerede i 2. 
klasse kan komme ud og fortælle forældre om 
hvordan man snakker med sit barn om hvad der 
kan ske på det store world wide web. Derudover 
kommer SSP ud og ”underviser” eleverne i 
hvordan man begær sig på the world wide web.  

- på.  
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